
 

 
 
 
 
 

Schriftelijke vragen aan college of burgemeester 
(artikel 39 RvO) 

 

 
Datum: 21-06-2019 
 

 

Onderwerp: Borden CO2 reductie agrarische bedrijven 

 

 
Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
Naar aanleiding van een artikel in de Stentor van donderdag 20 juni 2019 over het plaatsen van borden over CO2 

reductie door agrariërs (zie ook foto in de Stentor van vandaag 20 juni) heeft GroenLinks de volgende vragen: 

Is het toegestaan reclameborden (zoals deze) in het buitengebied in het weiland te plaatsen? Ik 
neem aan dat dat op het eigen terrein/perceel is. 

- Als er regels zijn voor het plaatsen van borden in het buitengebied, heeft u daar een afschrift 
van? 

- Indien er een vergunning voor het plaatsen van de borden nodig is, is deze vergunning 
aangevraagd? verleend? 

  

Vergunningaanvraag 

Mocht het zo zijn dat voor het plaatsen van borden, met aluminium frame, >1 m x 4 m groot, een vergunning 

aangevraagd moet worden en dit nog niet gebeurd is, dan wil GroenLinks graag middels deze brief een  

vergunning voor het plaatsen van borden (spandoeken in een frame) aanvragen. 

Graag hoor ik van u welke bescheiden u nodig heeft voor een vergunningaanvraag, welke procedure gevolgd 

moet worden en aan welke voorwaarden voldaan moet worden. 

 

GroenLinks ondersteunt het “CO2  binden dankzij de boeren” van harte. Vandaar dat GroenLinks wil dat de 

borden gelegaliseerd daar mogen staan.  

Wil het college deze boeren er op wijzen dat CO2 binden ook uitstekend kan zonder Glyfosaat, met een rijk 

grasmengsel vol kruiden en zonder dat insecten en het drinkwater in gevaar komt. (zie artikel in de Stentor, 

vrijdag 21 juni 2019).  

 
Landbouwgif bedreigt drinkwater 
De drinkwaterkwaliteit in Nederland loopt gevaar doordat boeren nog altijd volop landbouwgif gebruiken. Beloftes van 

het kabinet om het gebruik van chemische bestrijdingsmiddelen terug te dringen, worden niet waargemaakt. 
De Stentor, Peter Winterman 21-06-19, 03:00  

 



 

 

GroenLinks zoekt graag de dialoog met boeren die de weg naar de kringloop landbouw zoeken en dat zonder 

glyfosaat-achtige produkten doen. 

Aangezien deze actie beschouwd kan worden als een evenement c.q. reclame voor de agrarische 
sector wil ik u vragen om de regels voor het plaatsen van evenementenborden toe te sturen. Daar zal 
het wel dicht bij in de buurt komen. 

Namens de fractie van GroenLinks 

Ralph Mulders 

 

 
 
 
 
 
 

 
Toelichting:1 
      
 
 
 

 
Naam en ondertekening: 
 
      

 

 

                                                         
1 Indien nodig 


